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Bømlo sokn -referat frå soknerådsmøte 01.12.2022 

Stad:  Bømlo Kyrkje    

    

   
 

 

  

Fremmøtte: 
 
 
Referent: 
Elin Vold               

 Fridleif Lydersen, Odd Ingvar Nilssen, Elin Vold, Einar Eidesvik, Dagnor Engenes, Rolf 
Magne Skippervik 
 

Saksliste: 

Sak 125 -188 -2022- møte 8 Godkjenning av saksliste og innkalling 
Innkalling og saksliste godkjent 
 Kyrkjelydspedagog Sissel var med i ein del av møtet og orienterte om TruD, det som hadde vært i haust, og 
for 2023. 
Det trengs frivillige hjelpere til tiltak som lys våken, tårnagentar og myldrekveld. 
 
Sak 126- 189- 2022 Godkjenning av referat  
Referat godkjent 
 
Sak 127-190-2022 Forslag til møtedatoer vår 2023 
25. jan. 22. feb.  22. mars  26. april  31. mai 

Møtedatoer vedtatt 

Sak 128-191-2022 Forslag til offerliste vår 2023 
Forslag vedtatt 
 
Sak 129-192-2022 Innbydelse til 50 årskonfirmanter 21.05.2023  
Det sendes ut invitasjon til 50 årskonfirmanter. Men det må først finnes oversikt over dei. 
 
Sak 130 –193 -2022 Friluftsgudstjeneste 18.06.2022    
Vedtatt 

 

Sak 131-194-2022 Forslag om avgangsgave til Biskop Halvor Nordhaug, misjonsprosjekt på Cuba. 
Forslag kr 2000, hvis soknerådet har økonomi til det. 

Vedtatt, om enn noko diskusjon om at det fleire og fleire i nærmiljøet vårt også som treng hjelp i desse  

tider.  
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Sak 132-195-2022 Plassering av preikestol 
Det vart ein del diskusjon om kor preikestol skal stå, og korleis den skal være utforma. Sånn den er i dag, så 
blir den for stor, og det er ikkje ønskelig ha sette den der den har stått tidligare. Det blei vedtatt å minske 
preikestol og gjøre den om til ein kombinert preike- og talarstol. Ser det som unødvendig å ha to. Det må 
lages til ett forslag og søkje til biskopen.  
 
Sak 133-196-2022 Soknerådsvalg 2023 
Alle lapper er levert i postkasser. Men det må lages liste over kven som kan ringes til. 
Den sendes ut til soknerådsmedlemmene med oversikt om kven som ringer. 
 
Sak 134- 197-2022 Eventuelt 

- Orientering om framdrift på ombygging. Odd Ingvar orienterte om økonomi opp i dette, og det kan 
sjå ut som mykje av det budsjetterte beløpet er gått med, og me ser det som svært viktig at det 
planlagte arbeidet ferdigstilles, før ein eventuelt vil ha andre oppgaver utført. Det er viktig at 
arbeidet blir ferdig innen jul, slik at den nyoppussa salen kan åpnas opp julaften. 

 
Byggjeleiar og felleråd må utfordrast på økonomien i forhold til kor langt arbeidet er komme, og kva som 
står igjen.  
 

- Parkeringsplass. Einar orienterte om at det var nevnt frå kommunen si side, at det ikkje var rom for 
å utvide parkeringsplass, og heller ikkje behov. Denne saka har me hatt oppe ved fleire høve, og 
vedtatt at det er behov. Og grunnspørsmål skal også være på plass no, Så denne saka må me holde 
varm videre. 

 
 
Bømlo    16.12.2022 Elin Vold 
 
 
 
 
 
 
 
          
  

 


